

外國學生 2016 年秋季班放榜相關時程公告

有關正取生、備取生錄取後之重要日程表如下，正取生錄取通知書、報到相關資訊將於錄取文件中載明，並於 2016 年 5 月 23 日後以郵件寄發，不另外以電子郵件通知。甄審結果為備取或不錄取者，本校將以發送電子郵件通知，不再另函寄發甄審結果通知。

日期	項目	相關資訊、備註
2016/5/13	錄取名單公告	http://ap.itc.ntnu.edu.tw/istudent/apply/AP305.jsp
2016/5/13	獎學金得獎名單公告	http://ap.itc.ntnu.edu.tw/istudent/apply/AP301.jsp
2016/5/13~6/13	備取生填寫遞補意願	http://ap.itc.ntnu.edu.tw/istudent/apply/login.jsp
2016/5/15~6/13	正取生網路報到	http://ap.itc.ntnu.edu.tw/istudent/apply/login.jsp
2016/5/23	國際事務處寄出錄取文件、甄審結果通知信	
2016/6/13	正取生補繳驗證文件最後一日	持大陸地區學歷之正取生若於申請時未繳交已公證之學歷文件，將收到補件通知書，待補繳後始能領取錄取通知書。
2016/9/1~9/5	網路選課登記作業	
2016/9/3	宿舍可開始入住	
2016/9/5	早上：新生入學說明會 下午：學士班新生、轉學生入學報到	
2016/9/6	碩、博士班新生入學報到	
2016/9/6~9/9	學士班新生營	
2016/9/5~9/20	新生申請抵免學分	
2016/9/12	上課開始 / 開學日	
2016/9/12~9/26	選課加、退選 9/25 退選截止 9/26 加選截止	

Important Dates for admission fall 2016 for International Students

The important dates for admitted students and the students on waiting list are listed below. The details will be stated in the admission notification which will be mailed by post (no emails) after May 23, 2016. Admitted students will receive notification through registered mail. Standby pool applicants and unsuccessful applicants will be notified of the admission decision by email without additional regular mail.

Date	Event	Remarks
2016/5/13	Admission list announced	http://ap.itc.ntnu.edu.tw/istudent/apply/AP305.jsp
2016/5/13	Announcement of awardees of NTNU scholarships	http://ap.itc.ntnu.edu.tw/istudent/apply/AP301.jsp
2016/5/13~6/13	Waiting list confirmation	http://ap.itc.ntnu.edu.tw/istudent/apply/login.jsp
2016/5/15~6/13	New admitted student online confirmation	http://ap.itc.ntnu.edu.tw/istudent/apply/login.jsp
2016/5/23	Admission notification sent out by post by the Office of International Affairs	
2016/6/13	Deadline for submitting the authenticated documents	The admitted students holding diplomas or degree certificates from China who didn't submit the notarized documents for application will have to turn in the above described documents first in order to receive the acceptance letter issued by OIA.
2016/9/1~9/5	On-line course registration	
2016/9/3	Dormitory move-in begins	
2016/9/5	Morning: orientation session Afternoon: registration for new undergraduate and transfer students	
2016/9/6	Registration for new master's/PhD students	
2016/9/6~9/9	Orientation camp for new undergraduate students	
2016/9/5~9/20	Credit transfer application for new/transfer students	
2016/9/12	First day of Classes (Teaching Begins)	
2016/9/12~9/26	Course Registration Deadline for course drop: September 25 Deadline for course add: September 26	